
 

 

Protokół Nr VIII/22 

z VIII sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów,  

która odbyła się w dniu 14 czerwca 2022 r.  

w Inkubatorze Inicjatyw Społecznych przy ul. Łaskiej 38  

 w godz. 10:00-11:30. 
 

Ustawowa liczba radnych    - 11 

Obecni na sesji radni    - 7 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

Obecni na sesji radni: 

1) Balzam Katarzyna              

2) Buchowicz Jolanta       

3) Czernik Stanisław      

4) Donat Maria         

5) Gruchaj  Henryk        

6) Idziak Stefania           

7) Rychlińska Ewa         

 

Nieobecni radni:  

1) Brzozowska Maria 

2) Domagała Henryk  

3) Kochańska Jadwiga   

4) Wolf Irena   

     

W obradach udział wzięli: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Inspektor  

w Biurze Edukacji i Spraw Społecznych, Dział Zdrowia i Polityki Społecznej Dominika 

Parażka, Prezes Stowarzyszenia na rzecz Wspierania Rodzin im. Św. Maksymiliana Marii 

Kolbe – „Jedni Drugim” Halina Błasiak.  

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

VIII sesję Zduńskowolskiej Rady Seniorów otworzyła Przewodnicząca 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat wypowiadając formułę „Otwieram sesję 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów”. Przewodnicząca Maria Donat powitała zaproszonych  

na sesję gości. 

Przewodnicząca Maria Donat stwierdziła, że na sali jest obecnych 7 radnych, oraz  

że podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 
 

Radni Zduńskowolskiej Rady Seniorów otrzymali proponowany porządek obrad.  

Na zapytanie Przewodniczącej Zduńskowolskiej Rady Seniorów Marii Donat, czy są uwagi 

do proponowanego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono.
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 

4. Wybór sekretarza obrad Rady.  

5. Informacja na temat planowanych i zrealizowanych zadań w 2022 r. 

6. Zgłaszanie zapytań, wniosków i postulatów przez radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad VIII sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów.  

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z VII sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 
 

 Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat stwierdziła,  

że protokół nr VII/22 był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta i radni mieli możliwość 

zapoznania się z jego treścią.  

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poddała pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z VII sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 

Przebieg głosowania: 

- liczba radnych obecnych na sali: 7, 

- za przyjęciem protokołu głosowało 7 radnych. 

Punkt 4 

Wybór Sekretarza obrad Rady. 
 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poinformowała,  

że zgodnie z § 14 ust. 4 i 6 uchwały w sprawie powołania Zduńskowolskiej Rady Seniorów  

i nadania jej statutu „Rada na sesji wybiera ze swojego grona sekretarza obrad Rady.”  

„Do zadań sekretarza obrad Rady należy czuwanie nad prawidłowym przebiegiem sesji, 

głosowaniem i sporządzenie protokołu z sesji.”. Przewodnicząca Maria Donat poprosiła  

o zgłaszanie się osób chętnych do pełnienia funkcji Sekretarza obrad na VIII sesji 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat zgłosiła radną Jolantę 

Buchowicz do pełnienia funkcji Sekretarza obrad na VIII sesji Zduńskowolskiej Rady 

Seniorów. Radna Jolanta Buchowicz wyraziła zgodę. Więcej osób nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poddała pod 

głosowanie kandydaturę radnej Jolanty Buchowicz na pełnienie funkcji Sekretarza obrad  

VIII sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 

Przebieg głosowania: 

- liczba radnych obecnych na sali: 7, 

- za kandydaturą radnej Jolanty Buchowicz głosowało: 7 radnych. 

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poinformowała,  

że radna Jolanta Buchowicz została wybrana na Sekretarza obrad Rady. 
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Punkt 5 

Informacja na temat planowanych i zrealizowanych zadań w 2022 r. 

Radni otrzymali: 

1) sprawozdanie z działalności Zduńskowolskiej Rady Seniorów za I półrocze 2022 roku 

– przygotowane przez Przewodniczącą Zduńskowolskiej Rady Seniorów Marię Donat; 

2) wykaz Zduńskowolskich Klubów Seniora – opracowany przez radną Katarzynę 

Balzam; 

3) ramowy program Zduńskowolskich Dni Seniora – opracowany przez zespół złożony  

z Przewodniczącej Zduńskowolskiej Rady Seniorów Marii Donat, radnego Henryka 

Domagały oraz radnej Katarzyny Balzam.  

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poinformowała  

o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji, m.in. o stworzeniu wykazu klubów 

Seniora oraz 4 spotkaniach ws. organizacji Zduńskowolskich Dni Seniora.  

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poinformowała 

jednocześnie, że przez cały czas, dzięki działaniom podjętym przez radnego Henryka 

Domagałę, można było korzystać  z ulgowych biletów na basen kryty w Zduńskiej Woli.  

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poprosiła jednocześnie 

o zgłaszanie klubów seniora, które nie zostały ujęte w przedstawionym wykazie 

Zduńskowolskich Klubów Seniora.  

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poprosiła o zgłaszanie 

propozycji działań jakie miałyby zostać podejmowane od września do końca roku.  

 

Radni nie zgłosili uwag do przedłożonego sprawozdania.  

 

Z uwagi na dużą ilość działań podejmowanych przez członków Rady w czerwcu 

Wiceprzewodniczący Zduńskowolskiej Rady Seniorów Stanisław Czernik zaproponował 

przeniesienie spotkania Zduńskowolskiej Rady Seniorów planowanego w dniu 23 czerwca 

2022 r. na Kępinie na wrzesień. Realizacją spotkania zajmie się Wiceprzewodniczący 

Stanisław Czernik.     

 

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za zmianą terminu spotkania.  

 

Następnie radni podjęli dyskusję dotyczącą organizacji wykładów przez 

Zduńskowolską Radę Seniorów, w trakcie dyskusji omówiono problem częstotliwości ich 

przeprowadzania, frekwencji słuchaczy, jak również sposobu rozpropagowania ich wśród 

mieszkańców Zduńskiej Woli.  

 

W dyskusji udział wzięły również: Dyrektor Biura Rady Miasta Lidia Pająk oraz 

Prezes Stowarzyszenia na rzecz Wspierania Rodzin im. Św. Maksymiliana Marii Kolbe – 

„Jedni Drugim” Halina Błasiak.  

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poprosiła radnych  

o przekazanie informacji o osobach, które przeprowadzały wykłady, tak aby można było 

przygotować i przesłać im podziękowania.  

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poinformowała, że jej 

zdaniem dobrze by było aby podczas transmisji wykładów przez ZW Media umieszczone 
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zostało logo Zduńskowolskiej Rady Seniorów albo informacja o tym, że organizatorem jest 

właśnie Zduńskowolska Rada Seniorów.  

Omówiono również propozycję zgłoszoną przez Wiceprzewodniczącego 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów Stanisława Czernika dotyczącą strony internetowej 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów.  

 

Następnie podjęto temat organizacji Zduńskowolskich dni Seniora.  

 

Inspektor w Biurze Edukacji i Spraw Społecznych, Dział Zdrowia i Polityki 

Społecznej Dominika Parażka poinformowała, że na najbliższej sesji Rady Miasta Zduńska 

Wola zostaną zwiększone  środki na organizację Zduńskowolskich Dni Seniora.  

 

Głos w sprawie organizacji Zduńskowolskich Dni Seniora zabrali: 

Wiceprzewodniczący Zduńskowolskiej Rady Seniorów Stanisław Czernik, radna Katarzyna 

Balzam, Radna Ewa Rychlińska.  

 

Rada ustaliła termin kolejnego spotkania w sprawie organizacji Zduńskowolskich Dni 

Seniora na 5 lipca 2022 na godz. 17.00 miejsce  PMOS-ul. Dolna 41. Zaproszenie  

na spotkanie otrzyma również dyrektor MDK i ZCI RATUSZ.  

 

Punkt 6 

Zgłaszanie zapytań, wniosków i postulatów przez radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Zduńskowolskiej Rady Seniorów Stanisław Czernik złożył 

wniosek w sprawie: „Sprzątania chodników. Czy sprzątanie chodników za pomocą dmuchaw 

polega na zdmuchnięciu śmieci na jezdnię?”. 

 

Radna Ewa Rychlińska zgłosiła wniosek w sprawie stworzenia mini siłowni  

na ul. Narwiańskiej oraz w sprawie sposobu wynagradzania firmy zajmującej się koszeniem 

traw w pasach drogowych.  

 

Odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez radną Ewę Rychlińską udzielił Zastępca 

Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Punkt 7 

Sprawy różne. 

 Prezes Stowarzyszenia na rzecz Wspierania Rodzin im. Św. Maksymiliana Marii 

Kolbe – „Jedni Drugim” Halina Błasiak zabrała głos w sprawie problemów osób starszych 

m.in. sposób obsługi osób starszych przez przychodnie, problem opieki nad osobami 

starszymi, w tym z chorobą Alzheimera.  

 

Głos w sprawie zabrali: Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria 

Donat, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Zastępca Prezydent Miasta Paweł Szewczyk poprosił aby propozycję zabezpieczenia 

środków na organizację Zduńskowolskich Dni Seniora w kolejnym roku zgłosić do projektu 

budżetu na 2023 rok najpóźniej we wrześniu tego roku.   
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Punkt 8 

Zakończenie obrad VIII sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów.  

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat zakończyła obrady  

VIII sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów wypowiadając formułę „Zamykam VIII sesję 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów.”. 

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej 

Rady Seniorów 

 

Maria Donat 

 

Sekretarz Obrad VIII sesji 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów 

 

Jolanta Buchowicz 


